
Spørsmål – fylkesutvalet 30.03.17 

Frå Anne-Beth Njærheim, Venstre 

I sak om skulebruksplan og i budsjett for 2017 er PILOTPROSJEKTET på Bømlo nemnd. Der er 
lagt opp til at eit forarbeidet skal vere ferdig til sommar 2017.  

Ein delegasjon var 14.02.17 i møte med Kunnskapsministeren  der pilotprosjektet ver tema, 
og der ein også drøfta eit mogleg statleg bidrag til prosjektet i samband med handsaming av 
revidert statsbudsjett. I samband med dette har eg nokre spørsmål. 

 

 Kva er status på arbeidet? 
 Kven er oppnemnd i arbeidsgruppa? 
 Kva mandat skal arbeidsgruppe jobbe etter? 
 Kva tidsplan/framdriftsplan er det for arbeidet? 
 Korleis er oppmoding om ein søknad om midlar i samband med revidert statsbudsjett 

handtert? 
 Er det diskutert å koble forsking til arbeidet i og med dette er eit pilotarbeid? 

 

 

 


